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 Kunnalle on saapunut liitteenä oleva kuntalaisaloite jalkapalloilun 

olosuhteiden parantamisesta. 
 
 Kunnanhallitus on 5.2.2024 päättänyt urheilukentän suunnittelusta ja 

rakentamisesta. Päätös perustuu rahoituksiin, jotka sisältyvät kunnan 
vuoden 2024 talousarvioon ja vuosien 2025-2026 
rakentamissuunnitelmaan. 

 
 Kunnan taloustilanne on haastava. Kunnanhallitus on päättänyt esittää 

valtuustolle, että rakentamissuunnitelmaan kuuluva Välitien peruskorjaus 
siirretään pois rakentamissuunnitelmavuosilta 2025-2026. Välitien 
peruskorjauksen kustannusarvio on samaa suuruusluokkaa urheilukentän 
hyväksytyn 1 070 765 euron kustannusarvion kanssa ja myös Välitien 
peruskorjaus on pitkään suunniteltu hanke.  

 
 Kentän keskiosa on päädytty toteuttamaan kivituhkapinnoitteella, mikä 

mahdollistaa heittolajien suorituspaikkojen sijoittamisen juoksuratojen 
sisäpuolelle. Muussa tapauksessa kenttäaluetta pitäisi laajentaa, jolloin 
heittopaikat sijoitettaisiin juoksuratojen ulkopuolelle. Luonnonnurmi- tai 
tekonurmipintainen kenttä  vaatisivat kentän keskiosan maamassojen 
vaihtamisen kahden metrin syvyydeltä. Se tarkoittaisi 1 070 765 euron 
kustannusarvion kasvamista 1 755 200 euroon. Tekonurmi ei mahdollista 
moukarin, keihään tai kiekon heittämistä kentälle. Kivituhkapintainen kenttä 
on käyttökustannuksiltaan edullisempi luonnonnurmikenttään verrattuna. 

 
 Kunta on purkanut rivitaloja kirkonkylästä Välitieltä. Purettujen rivitalojen 

maapohjalle on jo nurmetettu puolikkaan jalkapallokentän kokoinen alue, 
jossa jalkapallon harrastaminen on mahdollista. Välitien nurmelle viedään 
jalkapallomaalit keväällä, kun urheilukentän peruskorjaus alkaa. 

  
Päätösehdotus Kunnanhallitus toteaa, että urheilukentän suunnittelusta ja rakentamisesta  

on päätetty 5.2.2024. Kunnanhallitus päättää merkitä kuntalaisaloitteen 
tiedoksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 


